
 

   

 
 

Referat  til styremøte i NJFF - Sogn og Fjordane  
 
Tid: Mandag 1. november 2021, kl. 19.00 
 
 
Sakliste: 
91/21          Godkjenning av ref. frå s is te s tyremøte     
Vedtak:  
Referat godkjennas t 
 
92/21  Referats aker       
Alf Erik  
Podkas t med Bondelaget for Hjort. 
 
Brede  
15.10.21–  Intervju med bladet J eger ang. jakttids høyrnga.   
 
Reidun:  
21.10.21, teams . Møte adm og FS  
28.10.21, teams . Møte adm og FS  
 
 
93/21  Kontakt med lokallaga      
Brede -  
 
94/21  Teams møte med lokallaga    - 
Dette er uts att til etter lands møtet. Blir s att opp i des ember.  
 
95/21  Skytes imulator Hylles tad jfl       

- Henning gjer tips  til eventuell res tfinans iering til Hylles tad J FL.  
 
Vedtak: 
NJ FF S&F kan ikkje s tøtte opp under kjøp av uts tyr til s kyte s imulator. Kurs  og 
opplæring til barne og ungdoms aktiviteter s tiller fylkes laget s eg pos itiv til s lik at vi 
kan s tøtte formål s om kommer under dette.   

 
96/21  J akt- og fis kehelg 2022      
 
J aktutvalet: Har hatt telefonmøte med Bjørn Martinius s en. 
 
Fis keutvalet: Har s tarta dialogen om kultivering av fers kvann. J obber videre med 
dette. 
 



 

   

97/21  Arrangement med låg påmelding   - Brede  
Opp til utavlet/ins truktør å s ette min/max antall for påmeldinger til arrangementet. 
Om det er lite påmeldte s å kan ein eventuelt uts ette helga, eller ta dei med på eige 
jaktlag i s taden. 
 
98/21  P lanleggings dag 8. nov  
Utvals leiarar møter s aman med Ingunn og Reidun.      
 
99/21  150-års  jubileum i media      
 
Ein får forts ette å drive med lobbyvirks omhet opp mot media. Bruke dei kontaktane 
ein har i media og s pele på dei. Gjerne ikkje kun 150-års  jubileet, men ogs å andre 
s aker. 
 
100/21 Planlagte aktiviteter  
  Ingen 
 
101/21  Yms e       - s tyret  
Tema til vilts eminaret. 

• Hjorteforvaltning innad i jaktlag/grunneiere - Hvordan samarbeide bedre, krav, 
forventningar? 

• Rapportering, viktigheten med rapportering i jakta. Hvorfor er Hjorteviltportalen 
viktig?. Dette kan medføre mykje feilrapportering om ein ikkje rapportera etter 
endt jaktdag og hvilke konsekvenser har dette? 

• Bruk av drivende/losende hund - hvorfor er grunneiere så bekymra for dette 
eigentleg, trenger ein være bekymra? 

 
 
 
 
Referent 
Henning Haugholt 
Nestleiar 
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